
Info punkter fra bestyrelsesmøde 10/10-24: 

 

• Nedlukning af anlægget i Annebergparken - der er kommet projektforslag og sendt til 

kommunen. Er planlagt til 2025 

• Administration og driftsleder har været på ERFA møde og refererede sidste nyt fra 

Forsyningstilsyn mm.  

• Vores nye aflæsningssystem har gjort det muligt at målrette arbejdet med returvarmen, så 

for første gang er den kommet under 38o 

• Beredskabsarbejdet fortsætter - herunder bl.a. opsætning af flere overvågningskameraer 

på alle destinationer 

 

Mødet i november er rykket frem til 21/11-24 – i stedet for som normalt 2. torsdag i måneden. 

Lagt i arkiv 22/11-24 


